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Dinsdag 24 oktober 2023 

Grote belangstelling voor Wielercafé 

Vlijmen 

 

Annemiek van Vleuten was maandagavond de grote 

blikvanger tijdens de 9e editie van het Wielercafé Vlijmen. De 

belangstelling was enorm door vele wielerliefhebbers in de 

feestzaal van Café Den Braai in Vlijmen. 

De gesprekken werden geleid door Jan Willem Prinsen en begon deze avond met een 

terugblik op de wielercarrière van de Vlijmense wielercrack Bart van de Ven, die op 19 
september op 86-jarige overleed. Prinsen  deed dat met zijn d beste vriend  Huub 

Zilverberg (winnaar van etappes in zowel de Tour de France als de Giro d’Italia en Ben 
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Libregts die al op jonge leeftijd een grote fan was van Bart van de Ven. Als beroepsrenner 

won Bart van de Ven de klassieker Munchen – Zurich (325 kilometer. 

Met voormalig wielrenner Karsten Kroon, een graag gehoord commentator bij wieler-

reportages op Eurosport en met zijn oud-collega en voormalig ploegleider Michiel Elijzen 

werd teruggekeken op het voorbije wegseizoen. 

Wielerverteller en grote wielerliefhebber Jace van de Ven kwam met een verhaal, die de 

liefhebbers van anekdotes liet smullen. Van de Ven bracht op humoristische manier de 

nieuwe film  over de  Acht van Chaam onder de aandacht. Deze film gaat op 24 november 

in Première. In ‘De Acht’ worden de vrijwilligers van ‘De Acht van Chaam’ gevolgd. 

De oud-renners Richard Groenendaal en Camiel van den Bergh keken beide vooruit  op het 

net begonnen veldritseizoen. Groenendaal wist te melden dat er een mooie toekomst was 
plaats genoot Femke van Empel uit Sint-Michielsgestel. Ploegleider Camiel van den Bergh 

ziet een mooie toekomst voor de Nederlandse veldrijden bij vooral de dames als de heren. 

Hoofdgast Annemiek van Vleuten met een enorme erelijst, vier keer een wereldtitel, twee 
keer in de wegwedstrijd, twee keer in de tijdrit. In 2021 werd ze bovendien olympisch 

kampioen tijdrijden. Daarnaast maakte  Van Vleuten  indruk in de klassiekers en met 

eindzeges in de Tour de France, de Giro (4 keer) en de Vuelta (3 keer). Van Vleuten is 

inmiddels gestopt en fietst nog steeds vele kilometers. “Maar als het ’s morgens regent ga 
ik toch weer lekker terug naar mijn bedje”. Wat de toekomst gaat brengen voor Van 

Vleuten is nog een vraagteken. “Wat zeker niet gaat gebeuren is dat ik achter het stuur ga 

zitten als ploegleider” 

De organisatie kan weer terugkijken op een prima verlopen avond in Café Den Braai. 

 


